
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 7.septembra 2023 

v priestoroch SOŠ Pod Sokolice v Trenčíne 
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Garant komisie : Zdena Šavelová  

Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 

   Ing. Hanka Múdra – vedúca útvaru mobility 

              

    

Program: 

1. Úvod 

2. Majetkové prevody 

3. Návrh na rozšírenie parkovacej zóny v meste Trenčín o pásmo P (Pod Sokolice) 

4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

5. Nové požiadavky občanov a poslancov 

6. Rôzne, diskusia 

7. Záver 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Poslanec Mgr. Baco predseda výboru VMČ SEVER privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných. Oznámil, že poslanec  Ing. Matejka  sa dostaví do 10 minút. Skonštatoval, že výbor  

je uznášaniaschopným. Predstavil prítomných poslancov za mestskú časť SEVER. Zároveň 

ospravedlnil poslancov JUDr. Smolku a Mgr. Bystrického, ktorí sa vopred ospravedlnili. 

Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. 

Doplnenie programu zo strany poslancov nebolo navrhnuté.  

•  Predseda p. Mgr. Baco  dal hlasovať o programe. 

 

 

Uznesenie 46/09/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania ako bol navrhnutý.  

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

• o 16:11 hod. sa dostavil poslanec  p. Ing. Matejka . 

 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

   

Mgr. Miloslav Baco        

Mgr. Martin Petrík       

Mgr. Zuzana Mišáková, D i S. art 

Ing. Miloš Mičega 

Ing. Ladislav Matejka 
 

Neprítomní členovia:   

JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 

Mgr. Kamil Bystrický - ospravedlnený 
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2. MAJETKOVÉ PREVODY :  

 

 

1./UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k návrhu na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre: Hokejový klub DUKLA Trenčín a.s., IČO: 

36324051 za účelom poskytovania ľadovej plochy a s tým súvisiacich priestorov - striedačky, šatne, 

tribúny, sociálne zariadenia a hľadisko v objekte zimného štadióna, v rozsahu podľa dohodnutého 

časového harmonogramu, od 01.01.2024 na dobu neurčitú. Nájomca je povinný uhradiť za prenájom 

nebytových priestorov sumu vo výške 1,- €/rok a za energie sumu vo výške 1,- €/rok. 

Organizácia navrhuje prenájom určiť v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Hokejový klub svojou činnosťou umožňuje širokej verejnosti športové vyžitie a pravidelne je 

súčasťou najvyššej hokejovej ligy. Je zároveň tretím historicky najúspešnejším slovenských 

hokejovým klubom s dlhoročnou tradíciou a úspešne reprezentuje mesto Trenčín nielen na slovenskej 

aj na celosvetovej úrovni. 

Pre Trenčín je z dlhodobého hľadiska hokej na prvej priečke z obľúbených športov, o čom 

svedčí aj návštevnosť posledných hokejových zápasov po ukončení modernizácie objektu, kedy bola 

kapacita hľadiska naplnená takmer na 100%. 

 

 

 

Uznesenie 47/09/23: VMČ SEVER schvaľuje návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre Hokejový klub DUKLA Trenčín-Ľadová plocha 

a stým súvisiacich priestorov.-doba od 01.01. -na dobu neurčitú. 

HLASOVANIE :  

Za : 3 (p. Baco, p. Mičega, p. Matejka) Proti : 1 (p. Mišáková)  Zdržal sa : 1 (p. Petrík) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 1 p. Mišáková vravela, že od 01.11. 2023  vstupuje nový zákon 137/ 2023, ktorý upravuje 

prenájmy a predaj majetku miest a obci jeho cieľom je stransparentniť  využívanie tohto majetku a aby 

sa zabránilo netransparentnému nakladaniu s týmto majetkom obcí a miest a tiež, nevýhodným 

prenájmom pre mesto . Vravela, že by sme mali počkať na analýzu tohto zákona  zo strany nášho 

právneho a ekonomického oddelenia, aby sme teraz  neschválili niečo čo budú musieť zrušiť po prvom 

novembri kedy vstúpi do platnosti tento zákon. 

Pán . Mičega vravel, že treba rokovať zo všetkými o prenájme a hlavne aj AS Trenčín. Pán Baco 

vravel, že návrh podporí a keď vstúpi tento zákon do platnosti, budeme túto situáciu riešiť, ale nechce, 

aby Dukla Trenčín nemala žiadny právny vzťah k užívaniu priestoru. 

 

2./ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k  návrhu na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre: Hokejový klub DUKLA Trenčín a.s., IČO: 

36324051 a to priestory slúžiace na komerčné účely (kancelárie na poschodí č. 56 o výmere 15,39 m², 
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č. 60 o výmere 30,78 m², č. 61 o výmere 15,39 m², č. 62 o výmere 15,39 m², č. 63 o výmere 15,39 m², 

VIP I. č. 75 o výmere 12,00 m², VIP II č. 76 o výmere 12,00 m²) a skladové priestory na poschodí 

(sklad č. 66 o výmere 5,56 m², č. 70 o výmere 5,13 m², č. 73 o výmere 6,44 m²), ďalej priestory 

slúžiace na priamy výkon predmetu činnosti nájomcu, najmä na organizovanie a uskutočňovanie 

športových, kultúrnych a spoločenských podujatí (šatne pre športovcov na prízemí č. 3 o výmere 

70,68  m², č. 32 o výmere 15,68  m², č. 33 o výmere 11,27  m²,  č. 34 o výmere 13,23 m², č. 35 

o výmere 78,96  m², sociálne priestory č. 2 o výmere 17,98 m², č. 36 o výmere 32,92  m², zadný 

vestibul č. 26 o výmere 86,40  m², brusiareň č. 31 o výmere 3,68  m², vodoliečba č. 37 o výmere 27,90  

m², rehabilitácia č. 38 o výmere 102,40  m², Sky box č.1, č.2, č.3, č.4, č.5, č.6, č.8, č.9, č.10, č.11, č.12 

a č.13, každý o výmere 16 m²), ďalej nebytové priestory, ktoré užíva HK Dukla, a.s. spoločne s HK 

Dukla, n.o. na základe spoločnej dohody a to konkrétne miestnosti: č. 5a-šatňa o výmere 13,64 m², 

č.´--5b-šatňa o výmere 18,60 m², č.6-posilňovňa o výmere 71,55 m², č. 11-techn. priestory o výmere 

12,60 m², č. 19-brúsiareň o výmere 17,36 m², č. 58-zasadačka o výmere 68,89 m² a č. 59-kancelária 

o výmere 15,39 m² od 01.01.2024 na dobu neurčitú. Nájomca je povinný uhradiť za prenájom 

nebytových priestorov sumu vo výške 1,- €/rok a za energie sumu vo výške 1,- €/rok.  

Organizácia navrhuje prenájom určiť v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Hokejový klub svojou činnosťou umožňuje širokej verejnosti športové vyžitie a pravidelne je 

súčasťou najvyššej hokejovej ligy. Je zároveň tretím historicky najúspešnejším slovenských 

hokejovým klubom s dlhoročnou tradíciou a úspešne reprezentuje mesto Trenčín nielen na slovenskej 

aj na celosvetovej úrovni. 

Pre Trenčín je z dlhodobého hľadiska hokej na prvej priečke z obľúbených športov, o čom 

svedčí aj návštevnosť posledných hokejových zápasov po ukončení modernizácie objektu, kedy bola 

kapacita hľadiska naplnená takmer na 100%. 

 
 

Uznesenie 48/09/23: VMČ SEVER schvaľuje návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre Hokejový klub DUKLA Trenčín -priestory slúžiace 

na komerčné účely. 

HLASOVANIE :  

Za: 3 (p. Baco, p. Mičega, p. Matejka) Proti : 1(p. Mišáková)  Zdržal sa : 1 (p. Petrík) 

Uznesenie nebolo schválené. 
 

 

3/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k  návrhu na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre: Hokejový klub DUKLA Trenčín a.s., IČO: 

36324051 za účelom nájmu reklamných plôch: 

- umiestnených pod ľadovou plochou, na mantineloch a plochách na to určených v objekte zimného 

štadióna, od 01.01.2024 na dobu neurčitú, za nájomné v období od 01.01. do 31.03. kalendárneho 

roka vo výške 142,86 €/1 mesiac, od 01.04. do 31.08. kalendárneho roka vo výške 1,00 € a v období 

od 01.09. do 31.12. kalendárneho roka vo výške 142,86 €/1 mesiac. 

- umiestnených na štyroch digitálnych obrazovkách o rozmere 72 m2 na digitálnej informačnej LED 

kocke v objekte zimného štadióna od 01.01.2024 na dobu neurčitú vo výške 80,00 € za jeden zápas 

bez energií. 
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Organizácia navrhuje prenájom určiť v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Reklamné plochy pod ľadovou plochou budú slúžiť na reklamné účely hlavných sponzorov klubu. Na 

multimediálnej kocke, na jednom z informačných systémov v interiéry objektu, budú okrem reklám 

hlavných sponzorov klubu prezentované aj reklamy Mesta Trenčín v pomere 50:50%. Na digitálnej 

LED kocke budú prezentované ďalšie dôležité informácie týkajúcich sa prebiehajúcich zápasov – 

časomiera, skóre, opakovanie gólových situácií a pod. Hokejový klub by bez podpory hlavných 

sponzorov mal problém udržať svoje mužstvo v hokejovej lige a reprezentovať tak zároveň aj Mesto 

Trenčín. Pre Trenčín je z dlhodobého hľadiska hokej na prvej priečke z obľúbených športov, o čom 

svedčí aj návštevnosť posledných hokejových zápasov po ukončení modernizácie objektu, kedy bola 

kapacita hľadiska naplnená takmer na 100%. 

 

 

Uznesenie 49/09/23: VMČ SEVER schvaľuje návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre Hokejový klub DUKLA Trenčín -za účelom nájmu 

reklamných plôch, 

 

HLASOVANIE :  

Za 4: (p. Baco, p. Mičega, p. Matejka, p. Mišáková) Proti :  0 Zdržal sa : 1(p. Petrík) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 4/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k  návrhu  na prenájom nebytových priestorov 

v objekte Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre: Hokejový klub DUKLA Trenčín n.o., 

IČO 36119300  za účelom poskytovania ľadovej plochy a s tým súvisiacich priestorov - striedačky, 

tribúny, šatne, sociálne priestory a hľadisko v objekte zimného štadióna v rozsahu podľa dohodnutého 

časového harmonogramu, od 01.01.2024 na dobu neurčitú. Nájomca je povinný uhradiť za prenájom 

nebytových priestorov sumu vo výške 1,- €/rok a za energie sumu vo výške 1,- €/rok. 

 Organizácia navrhuje prenájom určiť v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Hokejový klub DUKLA Trenčín n.o., sa významnou mierou podieľa na zapájaní detí a mládeže mesta 

Trenčín, ale aj mládeže zo širokého okolia, do športovej činnosti v oblasti hokeja vo všetkých 

mládežníckych kategóriách. Pod Hokejový klub DUKLA Trenčín n.o. spadajú nasledovné 

mládežnícke kategórie, v ktorých aktuálne trénuje uvedený počet detí a mládeže: Juniori „A“ - 28 

hráčov, Juniori „B“ - 22 hráčov, Dorast - 30 hráčov, kategória 4HT - 28 detí, kategória 3HT - 30 detí, 

kategória Prípravka 2+1 - 50 detí. Zároveň svojou činnosťou reprezentuje mesto Trenčín v oblasti 

športu.  

 

 
 

Uznesenie 50/09/23:  

HLASOVANIE : VMČ SEVER schvaľuje návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre Hokejový klub DUKLA Trenčín -za účelom 

poskytovania ľadovej plochy. 

Za : 4 (p. Baco, p. Mičega, p. Matejka, p. Mišáková ) Proti : 0 Zdržal sa : 1 (p. Petrík) 

Uznesenie bolo schválené. 
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5./ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k  návrhu  na prenájom  nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre: Hokejový klub DUKLA Trenčín n.o., IČO 

36119300 a to na prízemí: šatne pre športovcov č. 8a o výmere 5,85 m², č. 9  o výmere 19,35 m², č. 

14 o výmere 35,68 m², č. 16 o výmere 40,50 m², č. 17 o výmere 40,50 m², č. 18 o výmere 55,80 m², 

č. 21 o výmere 35,34 m², č. 22 o výmere 16,12 m², č. 23 o výmere 74,40 m², sociálne priestory č. 8b 

o výmere 32,40 m², č. 10 o výmere 12,60 m², č. 15 o výmere 12,60 m², č. 24 o výmere 16,12 m², a na 

poschodí: kancelárie č. 52 o výmere 15,39 m², č. 53 o výmere 15,39 m², č. 54 o výmere 15,39 m², č. 

57a o výmere 15,39 m², č. 64 o výmere 15,39 m², sklad č. 68 o výmere 15,66 m², č. 72 o výmere 10,53 

m², fitnes o výmere 66,0 m². Ďalej nebytové priestory, ktoré užíva HK Dukla, n.o. spoločne s HK 

Dukla a.s. na základe spoločnej dohody a to konkrétne miestnosti: č. 5a-šatňa o výmere 13,64 m², č. 

5b-šatňa o výmere 18,60 m², č. 6-posilňovňa o výmere 71,55 m², č.11-techn. priestory o výmere 12,60 

m², č. 19-brúsiareň o výmere 17,36 m², č. 58-zasadačka o výmere 68,89 m² a č. 59-kancelária o výmere 

15,39 m²  od 01.01.2024 na dobu neurčitú. Nájomca je povinný uhradiť za prenájom nebytových 

priestorov sumu vo výške 1,- €/rok a za energie sumu vo výške 1,- €/rok.  

Organizácia navrhuje prenájom určiť v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov ako prípad osobitného zreteľa. 

Hokejový klub DUKLA Trenčín n.o., sa významnou mierou podieľa na zapájaní detí a mládeže mesta 

Trenčín, ale aj mládeže zo širokého okolia, do športovej činnosti v oblasti hokeja vo všetkých 

mládežníckych kategóriách. Pod Hokejový klub DUKLA Trenčín n.o. spadajú nasledovné 

mládežnícke kategórie, v ktorých aktuálne trénuje uvedený počet detí a mládeže: Juniori „A“ - 28 

hráčov, Juniori „B“ - 22 hráčov, Dorast - 30 hráčov, kategória 4HT - 28 detí, kategória 3HT - 30 detí, 

kategória Prípravka 2+1 - 50 detí. Zároveň svojou činnosťou reprezentuje mesto Trenčín v oblasti 

športu.  

 

 

Uznesenie 51/09/23: VMČ SEVER schvaľuje návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre Hokejový klub DUKLA Trenčín -šatne pre 

športovcov 

 

HLASOVANIE :  

Za : 4 (p. Baco, p. Mičega, p. Matejka, p. Mišáková) Proti : 0  Zdržal sa : 1( p. Petrík) 

Uznesenie bolo schválené. 
 

 

6./ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k  návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre: FRYSLA Slovakia, s.r.o., Trenčianske Jastrabie 

56, 913 22, IČO: 35816937 za účelom poskytovania ľadovej plochy a s tým súvisiacich priestorov - 

striedačky, šatne, tribúny, sociálne zariadenia a hľadisko v objekte zimného štadióna v rozsahu podľa 

dohodnutého časového harmonogramu, od 01.01.2024 na dobu neurčitú. Nájomca je povinný uhradiť 

za prenájom nebytových priestorov sumu vo výške 1,- €/rok a za energie sumu vo výške 1,- €/rok. 

Organizácia navrhuje prenájom určiť v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
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Nájomca umožňuje mládeži hrať hokej v univerzitnom hokejovom klube. Taktiež zviditeľňuje mesto 

Trenčín organizovaním športových podujatí v rámci Európskej univerzitnej hokejovej ligy, ktorej 

posledné dva ročníky vyhrali. 

 

Uznesenie 52/09/23: VMČ SEVER schvaľuje návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre  FRYSLA Slovakia, s. r. o., Trenčianske Jastrabie -

za účelom poskytovania ľadovej plochy a stým súvisiacich priestorov .  

 

HLASOVANIE :  

Za : 4 (p. Baco, p. Mičega, p. Matejka, p. Mišáková) Proti : 0      Zdržal sa : 1 ( p. Petrík) 

Uznesenie bolo schválené.  

 
 

7./ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k  návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre: Kraso Trenčín so sídlom Zimný štadión Pavla 

Demitru, Považská 34, 91101 Trenčín, IČO: 42148723  za účelom poskytovania ľadovej plochy 

a s tým súvisiacich priestorov - striedačky, šatne, tribúny, sociálne zariadenia a hľadisko v objekte 

zimného štadióna v rozsahu dohodnutého časového harmonogramu, od 01.01.2024 na dobu neurčitú. 

Nájomca je povinný uhradiť za prenájom nebytových priestorov sumu vo výške 1,- €/rok a za energie 

sumu vo výške 1,- €/rok. 

Organizácia navrhuje prenájom určiť v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Klub občianskeho združenia svojou činnosťou dlhodobou podporuje a rozvíja krasokorčuliarske 

talenty v meste Trenčín. Najmä mladým dievčatám organizovaním tréningov a súťaží umožňuje 

napĺňať ich športové ambície. 

 

Uznesenie 53/09/23:. VMČ SEVER schvaľuje návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte 

Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne pre: Kraso Trenčín so sídlom Zimný štadión Pavla 

Demitru -za účelom poskytovania ľadovej plochy a stým súvisiacich priestorov. 

HLASOVANIE :  

Za : 4 (p. Baco, p. Mičega, p. Matejka, p. Mišáková) Proti : 0      Zdržal sa : 1 ( p. Petrík) 

Uznesenie bolo schválené.  
 

Poslanec p. Petrík vravel, že sa zdržal hlasovania v každom bode, preto lebo je to prvý krát na dobu 

neurčitú a pokiaľ nepošle právne oddelenie ako sa dá táto zmluva ukončiť tak nebude hlasovať za 

ale sa radšej zdrží hlasovania a bude čakať na informáciu a je veľká pravdepodobnosť, že na 

zastupiteľstve budem hlasovať ináč, keď dostane všetky informácie o tom ako sa im dá ukončiť 

zmluva. Poslanec p. Mičega dal doplňujúci návrh, aby do zmluvy zapracovali, aby zmluva bola 

vypovedateľná, že nebude na dobu neurčitú bez možnosti výpovede, ale aby tam bola primeraná 

výpovedná lehota. 
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Uznesenie 54/09/23: VMČ SEVER schvaľuje návrh p. Mičegu  že vo všetkých zmluvách ktoré sú na 

dobu neurčitú  zapracovali klauzulu , aby zmluva bola  vypovedateľná v primeranej výpovednej 

lehote.( ku ukončeniu sezóny)                                 

HLASOVANIE :  

Za : 5 Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

3. NÁVRH NA ROZŠÍRENIE PARKOVACEJ ZÓNY V MESTE TRENČÍN O PÁSMO P 

(POD SOKOLICE): 

Dôvodová správa materiálu na prerokovanie: 

Rozšírenie parkovacej zóny v meste Trenčín bude upravené novelou Všeobecne záväzného nariadenia 

(číslo zatiaľ nebolo pridelené), ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2016 o 

dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území 

mesta Trenčín. Predmetom tohto materiálu je prerokovanie na Výbore mestskej časti, ktoré ulice budú 

súčasťou parkovacej zóny – pásma P. 

V meste Trenčín je od roku 2017 zriadená parkovacia zóna. Túto zónu mesto rozširuje o lokality, kde 

je výraznejšia potreba riešenia statickej dopravy. Jednou z nich je oblasť Pod Sokolice. 

Na sídlisku Pod Sokolice bola v uplynulom roku realizovaná výstavba nových parkovacích miest tak, 

aby pokryla potreby tohto sídliska z hľadiska statickej dopravy.  

Do pásma P navrhujeme zaradiť nasledovné komunikácie: 

Pásmo Zoznam ulíc v pásme 

P Pod Sokolice   (párne od č. 16 po č. 46 a nepárne od č. 7 po č. 21) 

 

K danému bodu sa vyjadrila Ing. Hana Múdra,  vedúca útvaru mobility. Od roku 2017 máme 

v meste vytvorenú parkovaciu zónu, ktorú postupne rozširujeme a tento krát by sme chceli rozšíriť 

o zónu časť Pod Sokolice, je to časť medzi OC Max  po strednú odbornú školu. Navrhujeme 

celodenné parkovanie. Cena bude ako v okrajových častiach,0,50centa na hodinu. Občania si môžu 

zakúpiť parkovaciu kartu do zóny. Rozširovanie zóny K výstavisku bude pokračovať po dobudovaní 

parkovacích miest. 

p. Petrík  o 16,45 odišiel.. 

Predseda p. Baco otvoril diskusiu k bodu o parkovacej politike. p. Občianka vraví, že tie miesta čo 

tu majú sú stále  obsadené. p. Múdra vravela, že keď sa to spoplatní pre tých čo prídu  na nákupy 

alebo do klubu Piana, nebude to pre nich také lákavé a budú parkovať niekde inde. Občianka sa pýtala 

na veľký priestor pri hlavnej ceste, že tam parkuje veľa aut, p. Múdra povedala že, to je súkromný 

pozemok. Občan: Sme radi, že sa tu vybudovalo parkovanie len bohužiaľ, parkovanie pod sokolicami 
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nespĺňa žiadnu vyhlášku žiadnu normu, ani zákon. Myslí si, že sa nemôžu vyberať peniaze na 

pozemku, ktorý nespĺňa žiadnu normu. Komunikácie sú široké 3,3m  až 5,4m toto je v poriadku , 

pokiaľ sa jedná o jednosmernú  komunikáciu. Predstavte si, že po tej ceste chodia matky s kočiarmi 

a podľa zákona musia mať šírku 75cm. Cyklisti tu môžu chodiť, podľa zákona musia mať chodník 

1,5m, kde je ten chodník pre cyklistov. Pešia zóna je od 4 do 20m široká. Kde je tá pešia zóna Pod 

Sokolicami. Takže vravel ,že vy máte právo to parkovisko rozšíriť lebo vlastníte pozemky vpravo aj 

vľavo od tej cesty. Pýta sa  kto to projektoval, keď to nič nespĺňa, za toto by mal niekto niesť 

zodpovednosť, dal taxu hore je to dobrý projekt poďme do toho, kto to podpísal keď to  ničomu, 

nevyhovuje. Vyberať na to mate právo, ale mesto si musí splniť to čo má, a bude pracovať podľa 

zákona. To znamená ako my musíme platiť na termín ako tu bolo povedané, napríklad smeti, tak vy 

musíte podľa zákona stavať parkoviská, cesty, komunikácie, chodníky. Na šírke 3,3m nie je prípustné, 

keď sa niečo stane, vy ako vedúca dopravy zodpovedáte za to. Treba to rozšíriť a potom môžete 

vyberať peniaze. p. Občianka: Vraví, že treba označiť cestu 20 km rýchlosťou, treba dať značku 

alebo nakresliť na zem aby ľudia keď vchádzajú Pod Sokolice vedeli že je to obytná zóna. P. Múdra  

vraví že je všetko v rámci normy naprojektované, schválene okresným dopravným inšpektorátom je 

to prevzaté je to skolaudované. Značku obytná zóna si skontroluje p Múdra. či je na správnom mieste 

a  preverí to. Občianka spomenula že aj značka pri parkovisku ktoré je pri  obchode Daško, nie je 

vidieť, treba ju dať inam. Občianka vraví že, ľudia sa domáhajú na automat, že je tu veľa firiem a 

keď sú akcie Pod Sokolicami že by bol využitý keď to tu spoplatnite. P. Múdra vravela, nevie či sa 

bude využívať, že je možnosť platiť  SMS kou, aplikáciou na parkovanie ale navrhne to. p. Mičega sa 

spýtal či má p. Múdra výkres k novému  parkovaniu, a požiadal o poslanie výkresu. Občan vravel že 

treba riešiť aj inú cestu Pod Sokolicami čo vedie k výstavisku okolo výškových domou, ku firme 

Konštrukta. Aj veľké parkovisko popri ceste treba riešiť. 

p. Baco navrhuje hlasovanie. 

p. Mičega uviedol, či je primerané hlasovať o tomto materiály keď nie je doložený projekt parkovania. 

Hlasujeme o parkovaní, som technik potrebujem sa pozrieť na výkres. Primárne nemusím byť proti, 

ale zároveň nebudem zdvíhať ruku za niečo, čo mám predložené v prílohe len vo forme obdĺžnika 

územia. 

 

Uznesenie 55/09/23: VMČ SEVER odporúča MsZ v Trenčíne schváliť  rozšírenie parkovacej zóny 

v meste Trenčín o pásmo P.  

HLASOVANIE :  

Za : 1         Proti : 0      Zdržal sa : 3 

Uznesenie nebolo schválené.   
 

 

Uznesenie 56/09/23: VMČ SEVER žiada, aby do 12.09.2023 bol zaslaný elektronický projekt 

parkovania . 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  
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4. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 

OBDOBIA: 

 

Predseda Mgr. Baco sa spýtal občanov či  si chcú vypočuť dajakú požiadavku, ktorú v minulom 

období podali. Nikto z občanov sa nevyjadril. 

 

5. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

 

• požiadavky občanov a požiadavky poslancov: 

 

3258:: VMČ sever žiada aby bola obnovená linka aby bola obnovená hlas dolu čo.6 v smere -Opatová 

-Juh a Juh -Opatová. 

3259:občianka: Kto má na starosti upratovanie pri podzemných kontajneroch, keď odíde auto, ktoré 

vyvezie sklo a zostane tam veľa skla na zemi aj tabule skla okolo kontajnerov. 

 

3260: občan: Kedy vyčistia cestu  M. R. Štefánika  od buriny aj smetí  v úseku od pumpy Orlen 

smerom do centra, vôbec sa nezametá, neupratuje, ani nekosí. 

 

3261: občan: Na chodníku pri novom Kauflande pri bytovkách je v strede chodníka lampa, treba stým 

niečo spraviť, nedá sa tade poriadne chodiť. 

 

3262: občan: Nesvietia správne svetlá  na prechode na Štefánikovej ulici, ako sa ide na výstavisko, 

keď ide stúpiť človek na cestu, tak len z jednej strany blikajú a z druhej nie. Treba to nastaviť, aby 

fungovali ako majú, aby boli poriadne osvetlení chodci, ktorí idú cez prechod pre chodcov. 

 

3263: občianka: Pýta sa či sa robí nejaká kontrola kolobežkárov na chodníkoch ,jazdia bezohľadne a 

nebezpečne. 

 

3264: občan: Žiada či by sa nedal dať radar alebo kamera na Štefánikovu ulicu, autá tam jazdia strašne 

rýchlo. 

 

3265: občianka: Žiada aby výťah nad cestou Štefánikovou ktorým prejdete ponad cestu , fungoval 

od 6h ráno , je nebezpečné prechádzať cez cestu. 

 

3266: občianka :Žiada o výrub suchých stromov na ulici Pod Sokolicami pri garážach ako sa ide ku 

Pime. Láme ich vietor a padajú na garáže. 

 

3267: občan: Chcel by vedieť či sa nejako vyhodnocujú a postihujú neplatiči smetí. 

 

3268: občianka: Prečo prestal chodiť autobus do Opatovej po družstvo ,bolo im to sľúbené, že sa to 

obnoví do septembra a zástavka tam nie je a ani autobus tam nejazdí. Majú to ďaleko na zástavku na 

Sihoť a keď idú cez podchod ohrozujú ich  tam  kolobežkári  a cyklisti. 
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3269: občianka : Žiada vyčistiť zástavku MHD pri OC Max, je tam veľký neporiadok a nepokosená 

tráva. 

 

3270: občan : Kedy sa zrekonštruuje cesta k výstavisku, okolo troch výškových domoch je v 

dezolátnom stave, bolo im to sľúbené v roku 2021 a do dnes to nie je hotové. 

 

3271: VMČ sever: Žiada od p. Múdrej doložiť výkres  parkovacej zóny pásmo P. 

 

3272: VMČ Sever: Žiada aby na najbližšom zasadnutí bol niekto prítomný z útvaru mobility a riešila 

sa autobusová linka do Opatovej. 

 

3273: občan: Chce sa spýtať či by nemohla autobusová linka č.24 chodiť až pri Max. 

 

3312:VMČ SEVER (uznesením) žiada  vo všetkých zmluvách, ktoré sú na dobu neurčitú  zapracovať  

klauzulu, aby zmluva bola  vypovedateľná v primeranej výpovednej lehote (napr. k ukončeniu  

hokejovej sezóny)                                 

 

Občianka sa pýta  prečo prestal chodiť autobus do Opatovej po družstvo, bolo im to sľúbené, že sa 

to obnoví do septembra bude mesto  jednať s majiteľom družstva o zástavke. Upozornila aj mesto keď 

im demontovali starú zástavku koncom júna, že či je to v súlade s ich prísľubom. A koncom augusta 

volala na útvar mobility a p. Minarech ,vravel že oni do toho vstupujú až vtedy, keď vy ako poslanci 

dojednáte s majiteľom družstva, že sa tam môže ten autobus otáčať, alebo sa vybuduje nové 

parkovisko a že je to na vás a oni ako mesto až potom vstupujú  do toho procesu. Vravela, že vy ste 

sľúbili, že mesto koná, že je prísľub a mesto sa zase takto vyjadruje. Prečo nebola naša požiadavka 

splnená. Veď žiadame len o dva spoje ráno a dva poobede. P. Baco vravel, že je rád, že sa táto 

požiadavka  otvorila on už viac krát apeloval na tento problém. Existuje aj elektronická komunikácia. 

Bolo aj stretnutie, a bolo sľúbené, že sa pridá aj autobus pre deti, ktoré chodia do školy. Namiesto 

toho, aby sa pridal autobus na našu ulicu sa zrušila zastávka. Vravel, že keď bude zorganizované 

stretnutie on je ochotný tam prísť, doteraz sa nič nekonalo. Vedenie mesta odkazuje, že máte využívať 

zástavku za podchodom  alebo pri Výskumnom ústave ovčiarskom. Majú to ďaleko na zástavku na 

Sihoť a keď idú cez podchod ohrozujú ich tam kolobežkári a cyklisti. P. Matejka vravel že oni nie sú 

zamestnancami mesta, my len prednesieme požiadavky na meste a oni majú konať. Občianka vraví, 

že v meste jej povedali, že oni neevidujú žiadne požiadavky. P. Matejka vravel že tento problém sa 

rieši už dva roky, tak ako aj cesta k výstavisku aj cintorín. P. Baco dal požiadavku aby prišiel niekto 

z útvaru mobility a bude sa to riešiť. 

p. Baco dal hlasovať aby na ďalšom zasadnutí v Opatovej boli z útvaru mobility. 

 

 

Uznesenie 57/09/23: 

HLASOVANIE : VMČ žiada aby bola obnovená linka č.6, Družstvo Opatová - Juh, Juh Družstvo 

Opatová, a aby na najbližšom zasadnutí VMČ boli prítomní kompetentní z útvaru mobility. 

Za : 4  Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Občan vravel, že keby sa tu nestaval Kaufland tak sa tu nič nerobí 12 rokov nie je tu  nič hotové. Nič 

sa tu neprerába a neopravuje. Občianka sa pýtala, že zostali nejaké peniaze mestu z minulého roka 

90 tisíc eur,  že budú prerozdelené a že či sa ušlo niečo pre Opatovú? P. Baco navrhoval aby sa začalo 
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s výkupom pozemku cintorína, ale neodsúhlasilo sa to. Občianka vraví, že má starú požiadavku, že 

sa tu budete vychvaľovať, že mame nový Kaufland, McDonald’s, ale zastávka pri nich je stále 

špinavá, v meste sa vysáva, zametá špina a tuto nie je nikto schopný upratať jednu zástavku. 

Občianka vraví, že okolo kontajnerov nikto  neupratuje aj keď odíde auto zostanú tam veľké table 

skla a neporiadok. Občan vravel, že kedysi Štefánikova ulica bola najkrajšia a teraz je najšpinavšia 

ulica v Trenčíne. Vôbec sa nezametá, neupratuje. V zime sú zapchaté kanále neodteká voda strieka to 

na domy, ľudia na chodníkoch musia odskakovať, aby ich neošpliechali autá a v lete je zaprášená kto 

to má dýchať ten bordel? Vravel, že sa to nezametá ako je rok dlhý, je to najvyťaženejšia cesta nemôže 

sa zametať aspoň tri štyri razy. Ale nie  teplou vodou ničiť burinu, treba ju vytrhnúť. Máme v meste 

verejnoprospešné práce prečo to nepoupratujú ako v meste. Občan vravel, že keď sa postavil nový 

Kaufland spravili chodník a pól metra od kraja je pouličná lampa. Občan vravel, že nesvietia správne 

svetlá  na prechode na Štefánikovej ulici, ako sa ide na výstavisko, keď ide stúpiť človek na cestu, tak 

len z jednej strany blikajú a z druhej nie. Treba to nastaviť, aby fungovali ako majú, aby boli poriadne 

osvetlení chodci, ktorí idú cez prechod pre chodcov. Už to vravel aj štátnej polícii a nič sa nedeje. 

Občianka sa sťažuje, že chodia strašne rýchlo kolobežkári po chodníku. P. Marousek vravel, že nie 

sú žiadne zákony, aby ich mohli postihovať. Občan sa pýtal, či sa niekedy meria rýchlosť na 

Štefánikovej  ulici, že autá tam nehorázne rýchlo chodia. Treba tam dať radar. Občianka žiada, aby 

výťah nad cestou Štefánikovou ktorým prejdete ponad cestu, fungoval od 6h ráno, že je nebezpečné 

prechádzať cez cestu. Občianka sa sťažuje, že na ulici ako sa vchádza Pod Sokolice stále stojí voda. 

Nikto to nerieši. Občianka ten kanál, na ktorý sa sťažuje už dlho stále trieska treba ho opraviť. 

Nenormálne trieska. Občianka si praje dať do zápisu, že upozorňuje občanov ako sa choval na 

Mestskom zastupiteľstve 30.08.2023 pán primátor voči poslancom. Ona sa už aj k nemu objednala, 

aby mu to povedala aj do očí. Občianka by chcela poďakovať policajtom, že jej pomohli keď vietor 

vyvrátil strom na ich garáže, vzhľadom nato že sa mesto o to nestará. Občianka by chcela, aby sa 

poslanci stretávali s občanmi na ulici a rozprávali sa o problémoch. Občianka vravela, že keď mal 

niekto záujem o kultúrnu pamiatku mal sa ozvať v roku 2009 keď sa zavrela Merina. Ešte sa to dalo 

opraviť ale nechali to schátrať. A nie teraz robiť z toho takú vedu. Bolo to v dezolátnom stave 

a nasťahovali by sa tam len migranti tak je veľmi rada že sa to zbúralo a aspoň sa bude mesto 

zveľaďovať a bude tam niečo nové. Občan sa pýtal či by sa nemohlo riešiť aby autobus, čo chodí do 

Laugaricia a Tesca, či by sa nemohol točiť pri Maxe, že oni musia chodiť až na autobusovú stanicu. 

 

6. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

7. ZÁVER: 

 

Mgr. Baco ukončil výbor a poďakoval všetkým za účasť. 

 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 5.10.2023 v priestoroch KS Opatová.  

 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod do 18.10 hod.  

 

Zapísala: Zdena Šavelová 

V Trenčíne, dňa 07.09.2023 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 


